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ONDERWERP Verkeersveiligheid Bobeldijk 

 

 

Inleiding 

 

Dhr. P. Bakker (GBK) geeft aan vele malen op de situatie van de Bobeldijk gewezen te hebben. 
 

 

 

Vraag 

 

Welke acties worden nu ondernomen met betrekking tot verkeersveiligheid van de Bobeldijk? 
 

Antwoord: 

Met de herinrichting van de Bobeldijk zijn in overleg met HHNK, gemeente, politie, bewoners en 
adviesbureaus vrijwel alle mogelijke / haalbare verkeersmaatregelen uitgevoerd. Als gemeente 
wilden wij in eerste instantie meer drempels /plateaus, die de beste verkeersremmende werking 
hebben, maar vanwege geluids- en trillingsoverlast bij bewoners was dit helaas niet mogelijk. Met 
enige regelmaat plaatst HHNK snelheidsdisplays om weggebruikers bewust te maken van hun 
snelheid. Na de herinrichting is het plaatsen van snelheidsdisplays op dit moment het enige wat 
HHNK en de gemeente kunnen doen op de Bobeldijk. 
 

 


